

Chinese Grace Baptist Church, Monterey Park, California

On, April 8, 2018, Chinese Grace Baptist Church, Monterey Park, California ordained their very own Outreach & Youth Director Nick Tam as their Youth Pastor. Nearly 140 guests witnessed the divine appointment of Pastor Nick Tam and joined a celebration lunch fellowship immediately after. Reverends Peter Chan, Wilfred Chung and Peter Lai were the Ordination Council members who officiated the ceremony. All the glory goes to our Lord.

Pastor Nick has been with CGBC since 2009, under the mentorship of Pastor Christopher Yue. He has been instrumental in building up the youth ministry and young adult ministry, as well as developing a strong network with para-church organizations and local churches. Pastor Nick recently graduated with a Masters of Divinity degree at Biola University.



We would also like to share that CGBC is preparing to welcome Pastor David Arghir as our English Pastor beginning in May 2018. The CGBC family has been without a church pastor for nearly three years and then God blessed us with two at the same time. Pastors David and Nick will work closely to build up the English ministry and alongside our Church Senior Director Gilbert Jow during their transition. We praise God for His blessings, and look forward to the great things He has in store for our church. Please remember us in your prayers.

加州蒙市浸信會救恩堂

2018年4月8日，加州蒙市浸信會救恩堂按立自己的外展青年部主任譚世傑弟兄為牧師。近140位貴賓見證了這神聖時刻，並參加了慶祝午餐。按立委員會成員陳德全牧師，鍾定基牧師，黎彼得牧師主持儀式。將榮耀歸于我們的主！



2009年在余賜興牧師的指導下譚牧師開始在救恩堂的事工。他一直致力於青少年部的事工，並與福音機構組織和地方教會建立強有力的聯系。譚牧師最近畢業于Biola大學神學碩士。

我們也歡迎大衛 (David Arghir) 牧師五月開始擔任我們的英文牧師。救恩堂將近三年沒有牧師，現在神同時賜予我們兩位牧者。大衛牧師和譚牧師將與教會主任周立雄弟兄密切合作，發展並推動教會英文事工。我們讚美神，感謝神的祝福並將來神在救恩堂要動工的事。請繼續為我們禱告。